
	
Ski og fotballklubben LYN - Referat 6-2019     
Dato: Onsdag 23. oktober 2019 kl. 19.30-21.30 
 
Tilstede: Christin Kyseth Pettersen, Frode Laastad, Torgeir Larsen, Aina Hagen, Jørgen Sandaas Jynge,  

Sjur Skridshol 
 
Petter Sæterbakken - styreleder LYN 1896 FK, Erik Sjetnan - styreleder LYNs Eldre 

 
Meldt forfall: Kristoffer Smith Meyer 
 
 
Dagsorden: 
6-2019-01 Formalia – Oppfølgningssaker  

- Godkjenne protokoll fra siste styremøte - OK 
- Status drift av SFK og klubbhuset – Klubbhusdrift OK. Stor aktivitet – bare denne 

uken 23 bookinger 
- Regnskap/budsjett status – tatt inn noe av det vi ligger bak budsjett. Ellers 

strenge vurderinger rundt hvor vi kan spare inn litt ut året. Sjur/Frode jobber 
med regnskapet og oppimot regnskapsfører. Vi må sikre at posteringene legges 
på riktig «avdeling» i vårt første år med inndeling der to av avdelingene skal «gå i 
null» 
 
 

6-2019-02 KGB1 og banesituasjonen generelt 
- Status rehabilitering KGB1 v/ Sjur 

Sjur beskriver en krevende periode, med mange forsinkelser og avvik fra avtalt 
fremdrift. Leverandør som ikke har vært etterrettelig, og en særlig utfordrende 
situasjon for LYN Fotball. Mulig Damelaget får spilt sin siste seriekamp på 
Kringsjå, men tror det skal holde hardt. LF jobber med å finne alternativ bane. 
Viktigst er at vinterdriften blir sikret. Sjur følger tett opp med kommunens 
prosjektleder og rapporterer aktivitet/avvik daglig.  

- Orientering om banesituasjon totalt, scenarier og implikasjoner for fotballen i 
klubben. Ekstremt dårlig kapasitet denne høsten, og en banesituasjon totalt som 
er verre enn noensinne. Dersom ikke KGB1 står ferdig i tide, frykter vi sterk 
reduksjon i medlemsmassen. Med tanke på rehabilitering av KGB2, er det 
kommet noen signaler på at dette likevel ikke er på programmet for 2020. Sjur 
følger opp politikere/BYM mtp redegjørelse. Det virker heller ikke til å være nær 
noen tilfredsstillende løsning for deling av ballbinger med Kringsjå skole. Her er 
det kommet en ny person i KUD som har tatt kontakt med Sjur for å nøste opp og 
prøve å få til en løsning overfor skole/kommune 

 
6-2019-03 Økonomisk situasjon i LYN Fotball – implikasjoner 

-      LYN fotball på «rød liste» etter rapportering om egenkapital i minus 30/6 
- Svak økonomi i to av tre allianselag – hva gjør SFK? Styret diskuterer 

Det styret samlet seg rundt, er å diskutere med LF om timing for fakturering - 
viktigst her er fakturering av baneleie/propan siden det er store utgifter, spesielt i 
oktober-mars. Sjur tar dette videre med daglig leder i LYN Fotball. Dette er ikke 
en sak for Tinget, da styret mener SFK kan bidra innenfor de mandatene vi har 
mtp likviditet i allianselagene,.  

 
 



6-2019-04 «Det ryddigste anlegget i byen» 
- Regelplakat versjon 1 v/ Sjur – diskusjon og innspill 

Styret enige om at det er en god tanke å utarbeide regler for «sånn har vi det i 
LYN». Følgende tema blir spilt inn i diskusjon:  
* utarbeide ordensregler i kontraktsform som gjennomgås med og signeres av 
alle trenere ved inngåelse av kontrakt med LYN Ski, 1896 og LYN Fotball 
* utarbeide en kortversjon med 3-5 punkter. Viktig med inviterende tone/lett å 
huske. Kortversjonen innleder alle møter (med trenere, spillere/utøvere, 
foreldre, Ting), og det lages skilt som er synlige i garderober, ved toaletter, ved 
møterom og i fellesarealer 
* Kåre «månedens ryddigste» med premiering fra SFK 
* Sjur og Torgeir utarbeider i fellesskap versjon 1 av lang/kortversjon, slik at 
styret kan ta dette videre 

 
 
6-2019-05 Presentasjon av LYN til bruk ved søknad om midler  

- Videre bearbeidet av Frode, se vedlagt presentasjon for innspill/kommentarer 
Styret godkjenner utkastet, og ønsker tillegg med påfyll av innledende tekst + 
bilder av anlegget.  
Benedikte gjør etterspurte endringer og sender versjon 2 til styret 

 
 
6-2019-06  Eventuelt  

- Brev til politikere rundt banesituasjonen – diskusjon og strategivalg 
Sjur mailer vedlagt brev til ansvarlig byråd (Rina Mariann Hansen), leder for og 
medlemmer av byutviklingsutvalget + gruppeledere for samtlige partier 

- Lynposten spørreskjema, innspill til justeringer 
Forelagte forslag applauderes, Aina igansetter videre prosess med utsendelse. 
Del av første nyhetsbrev fra klubben 

- Klubbhusutvidelse – finansiering 
Kristoffer har snakket med kommunen vedr spillemidler. Disse må brukes innen 2 
år, og rådet er at vi frasier oss det vi er tilkjent siden vi ikke får benyttet dem 
innen fristen. Vi søker deretter påny. Kristoffer styrer søknadsprosessen fra vår 
side.  
 

 
 
 
  


